



Protokoll Kårstyrelsemöte 3

Fört vid sammanträde med Kårstyrelsen

Tid: 2022-09-21, 17:30

Plats: SAKS kontor

Närvarande ledamöter

Adam Andersson

Amanda Ockell

Lina Qtet lämnade mötet 18.57

Hanna Vald

Aayushi Rajurkar

Marcus Burman

John Wallman

Sändlista

kallelse@saks.gu.se vilken innefattar:

SAKS ordförande

SAKS vice ordförande

SAKS administratör

SAKS revisorer

SAKS inspektor

Organets ledamöter



Preliminärer (§§ 1)

- § 1.1 **Mötets öppnande**
Ordföranden öppnar mötet 17.34
- § 1.2 **Godkännande av föredragningslista**
En punkt om val av sekreterare bör läggas till.
Kårstyrelsen beslutar
att godkänna föredragningslistan efter att ha lagt till punkten 1.9 "Val av sekreterare".
- § 1.3 **Adjungeringar**
Kårstyrelsen beslutar
att ha ett öppet möte
- § 1.4 **Val av justeringsperson**
Hanna Vald förslås som justeringsperson.
Kårstyrelsen beslutar
att välja Hanna Vald till justeringsperson.
- § 1.5 **Mötets behöriga kallande**
Kårstyrelsen beslutar
att anse mötet behörigt utlyst
- § 1.6 **Föregående mötes protokoll**
Föregående mötes protokoll är justerat och läggs till handlingarna.
- § 1.7 **Avstämning av ärendeplan**
Kårstyrelsen fastställer aktuell ärendeplan enligt bilaga 2.



- § 1.8 **Val av sekreterare**
Amanda Ockell förslås som sekreterare.
Kårstyrelsen beslutar
att välja Amanda Ockell till sekreterare.

Beslutsärenden (§§ 2)

- § 2.1 **Revidera arbetsordning gällande ~~arbetsordning~~ EKG**
Fullmäktige gav under FUM 7 Kårstyrelsen i uppdrag att lägga fram förslag på en revidering i arbetsordning gällande EKG och deras begränsningar gällande missionerande verksamhet. EKG önskar inte vara ett utskott längre utan planerar att skicka in en motion till fullmäktige om att istället få bli en corps. Kårstyrelsen avvaktar därför i frågan och det föreslås att presidiet ska fortsätta arbeta med frågan och att den skjuts på framtiden.

Kårstyrelsen beslutar

Att ålägga presidiet att arbeta vidare med att driva frågan till FUM

- §2.2 **Äskande för AeGO**
AeGO vill äska 9987,50 kr till dagsaktiviteter under AeGOs jubileumsbal 8/10 2022.

SAKS kommer ha stora utgifter under året på grund av ett nödvändigt fläktbyte på hvillan och den pågående elkrisen. Adam önskar bredda diskussionen genom att lyfta huruvida Kårstyrelsens ska bifalla hela äskandet eller dra av en summa. Detta mot en bakgrund där Adam upplevt att flera studiesociala verksamheter agerat utifrån en uppfattning om att "SAKS har ju mycket pengar", samtidigt som vi går mot ekonomiskt tuffare tider. Hanna anser att de har dragit upp en bra ekonomisk plan och tycker Kårstyrelsen ska bifalla äskandet. Marcus efterfrågar en snabb genomdragnings av SAKS ekonomi och Adam redogör för de förväntade stora utgifterna. Amanda tycker att äskandet ska bifallas då corpserna är en viktig del av det studiesociala livet.

Kårstyrelsen beslutar

Att Godkänna AeGOs äskande enligt bilaga 4

Diskussionsärenden (§§ 3)

- § 3.1 **Ekonomisk avstämning**
Posten "övriga utgifter" har minskat. SAKS beräknas gå med vinst men läget är oviss på grund av inflation och elpriserna. De organ som har budgetar bör däremot inte vara restriktiva med dem utan kan spendera de pengar de har. Men i övrigt ska vi under året vara mer restriktiva med andra förfrågningar som inte är förankrade med budget eller firmatecknare.

Handwritten signatures and initials, including "Aa" and "AS".



Rapporter (§§ 4)

§ 4.1 Ordförandens rapport

Adam har varit på en massa möten som UR och LAMK. PÅ UR blev det diskussion om hur vi ska hitta studentrepresentanter till extern granskning av program på Sahlgrenska Akademin. Vi kan eventuellt behöva ta hjälp av studenter på andra institutioner under SA då det är mycket svårt att rekrytera någon från ett annat lärosäte. Detta är något som det förra presidiet jobbat mycket med men tyvärr inte lyckats med. Aayushi skulle eventuellt hjälpa till med att kunna hitta någon till granskningen på odontologen.

Externa granskare får 4000kr i arvode och det innebär att man ska lägga ner ungefär en veckas jobb och platsbesök ingår i detta. Studenten bör gå samma program på ett annat lärosäte.

Adam har även varit på nordiskt ordförandemöte och han ska jobba på det. Det finns även en plats till där. Det kommer komma många ordförande hit från nordiska och baltiska länder kommer komma hit mellan 20-23 oktober. Båda dags- och kvällsaktiviteter. I år är det kårerna i Göteborg som håller i det. Adam undrar om någon mer vill vara med på detta.

§ 4.2 Övriga rapporter

Amanda: Har gått på olika möten och för en kontinuerlig dialog med råden. Hon har anordnat utbildning för råden. Deltagandet var något lågt men det var ändå en bra utbildning. Har inte mycket mer av intresse att rapportera.

Hanna: Har haft mycket med inspark och det mesta har gått bra med undantag för lokalkrångel för Perri. De är inte helt nöjda men alla gjorde det bästa av situationen. Hanna har även varit på KHS och har diskuterat ekonomi med avseende på vinterns förmodat höga elräkningar. En projektgrupp med uppdraget att ta fram en ekonomiskt krisplan har tillsatts. Fläktsystemet måste även bytas.

Marcus: Har varit på UR, Miljörådet och LAMK. PÅ LAMK pratade man om en handlingsordning vid trakasserier och liknande. På miljörådet tog Marcus upp att vi enligt vårt åsiktdokument vill ha fler eluttag. Svaret var att SA hyrs av akademiska hus och de kan inte göra någonting utan det ska anmälas till servicecenter. Servicecenter sa nej med motiveringen att det inte finns budget för något sånt. Marcus ska fortsätta driva det här vidare med t.ex. Erik Hanse på rådet för lokaler.

Marcus ska till nästa möte presentera lite information om Sahlgrenska life. Han är även med i CAMK med GUS vice och Humanistens ordförande. Har även varit på



SHAMO-möte där en punkt om pedagogen togs upp. I canvas har de fått in info om studenters hälsa, säkerhet och arbetsmiljö nästan överallt. Det skulle kanske vara något man kan få in på SA också. Han har också pratat med Natsek och AUR om mer samarbete i arbetsmiljöfrågor gällande Apotekarprogrammet.

Aayushi: Har varit på welcome fair och hållt kårpress för MGH. Har blivit studentrepresentat i internationaliserings rådet på GU nivå. Hon ska även försöka gå ut med information om SAKS till doktorander då få av dessa vet att vi existerar.

Lina: Sektionsansvariga ska snart kontakta företagen inför mässan. PR-ansvarig i ALARM-gruppen jobbar hårt med hemsidan. Lokaler är bokade och merch är också inplanerat. Var på dekanen beslutsmöte. Vårdar ska snart rekryteras. ALARM-mässan är 23 januari.

John: Är med i hörandeförsamlingen.

Övrigt (§§ 5)

- § 5.1 **Övriga frågor**
Inga övriga frågor
- § 5.2 **Nästa möte**
18/10 17.30 på SAKS kontor
- § 5.3 **Mötesutvärdering**
Det var bra men det hade varit bra med mer fika.
- § 5.4 **Mötets avslutande**
Ordföranden avslutar mötet 19.37

Vid protokollet:

Annika Odell



SAHLGRENSKA
AKADEMINS
STUDENTKÅR

KÅRSTYRELSEN
PROTOKOLL: 3
2022-09-21

Amanda Ockell

Justeras:

Adam Andersson
Ordförande

Hanna Vald
Justeringsperson